
26

 b
ed

ri
jv

ig
 o

ss

100 jaar Berghege: een 
bruisend jubileumjaar

Het kan niemand in Oss ontgaan zijn: Bouwbedrijf Berghege vierde dit jaar het honderdjarig 
jubileum. Niet alleen reden alle oranje bedrijfswagens rond met een speciale bestickering, 
ook vonden diverse evenementen plaats waarbij stil werd gestaan bij deze bijzondere 
mijlpaal. Directeuren Tom Bongers en Gilbert Ceelen blikken tevreden terug op het 
jubileumjaar en kijken vol vertrouwen naar de toekomst.

In september vierde Bouwbedrijf Berghege het honderdjarig 

bestaan groots op het hoofdkantoor aan de Begijnenstraat. 

Berghege legde letterlijk de oranje loper uit voor alle 

(oud-)werknemers van de hele bouwgroep en hun 

partners.  Samen met de collega’s van Heerkens van Bavel 

Bouw werd dit een jubileumfeest voor 650 genodigden. Zij 

genoten van een spetterende happening in een grote tent 

op de parkeerplaats achter het monumentale pand. “Het 

was mooi om te zien dat het één grote familie is. De mensen 

zochten elkaar echt op en maakten er met elkaar een heel 

mooi feest van”, zegt Gilbert. “We hebben heel bewust ons 

hoofdkantoor gekozen voor het jubileumfeest”, vervolgt hij. 

“Want hier is het honderd jaar geleden allemaal ontstaan.” 

Op de Dag van de Bouw (8 juni) vierde Bouwbedrijf 

Berghege het jubileum met alle Ossenaren. Dat kon 

natuurlijk maar op één plek: het op dat moment bijna 

voltooide Walkwartier. “Bezoekers konden met een bouwlift 

helemaal naar boven om van het uitzicht te genieten. 

Van die mogelijkheid werd massaal gebruikgemaakt door 

nieuwsgierige Ossenaren.” Het Walkwartier was een dag 

eerder al het decor van het Relatie-event, waarbij relaties 

van Berghege van harte welkom waren om het jubileum 

mee te komen vieren. Gilbert: “We hadden met astronaut 

André Kuipers en futurist Richard van Hooijdonk hele 

inspirerende sprekers. Daarnaast was er volop ruimte om 

mensen te ontmoeten en te spreken. Het was daardoor een 

mooi, intiem evenement.”

Warenhuis

Het Walkwartier vormde een bijzonder decor voor de 

jubileumfestiviteiten. Het is dan ook een heel speciaal 

project, en niet alleen voor Berghege. “Het Walkwartier is 

natuurlijk bovenal een geweldig project voor Oss”, zegt Tom. 

“Het is het eerste hoogbouwproject van de nieuwe lijn die de 

gemeente heeft ingezet, en dat op een plek die voorheen een 

slechte reputatie had.” Gilbert is eveneens trots: “Het is mooi 

dat we met het openstellen van het Walkwartier iets hebben 

kunnen doen voor de Osse gemeenschap. Dat de voltooiing 

van het Walkwartier samenviel met ons jubileum was mooi 

meegenomen.” Helemaal klaar is Berghege nog niet in het 

Walkwartier; het bedrijf heeft de aanbesteding gewonnen 

voor de afbouw van het Warenhuis, het deel waarin onder 

meer de Bibliotheek, het Stadsarchief en het Toeristisch 

Informatiepunt worden gevestigd. Ze kunnen ‘hun’ project 

dus helemaal tot in de puntjes afronden.

Bouwbedrijf Berghege
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trouw aan haar oorsprong als familiebedrijf. Het bedrijf 

werd honderd jaar geleden opgericht door Hent Berghege 

en voortgezet door zijn zoon Jan en kleinzoons Henk en 

Jan. Sinds enkele jaren leiden Gilbert en Tom het bedrijf. 

Hoewel zij de eerste ‘externe’ directeuren zijn, is het bedrijf 

nog steeds in familiehanden. De vierde generatie, bestaat 

uit tien kinderen van Henk en Jan Berghege en Bert, Sjef en 

Cees Heerkens, en bepaalt samen met de directie de koers 

van Berghege Heerkens bouwgroep. Qua eigenaarschap 

blijft het daarmee een familiebedrijf. “De vierde generatie is 

goed zichtbaar en betrokken, ondanks dat ze allemaal hun 

eigen carrière buiten het familiebedrijf hebben opgebouwd”, 

zegt Tom.

Landelijke speler 

De krachtenbundeling met het Tilburgse bouwbedrijf 

Heerkens van Bavel in 2019, waardoor de Berghege 

Heerkens bouwgroep ontstond, versterkte de positie van 

beide bedrijven. De samenwerking zorgt voor synergie, 

zonder dat de eigen identiteit verloren gaat. “Er zijn 

namelijk verschillen, die juist door onze medewerkers 

en klanten wordt gewaardeerd. Daarom blijven beide 

merknamen in stand,” legt Tom uit. “Gezamenlijk zijn we een 

serieuze partij geworden in onze sector, en op het gebied 

van onderwijs en zorg zijn we zelfs uitgegroeid tot een 

landelijke speler.”

 

    > Lees verder 
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De meerwaarde van de bouwgroep bewijst zich in de 

realisatie van mooie projecten. De mooiste? Wat Tom 

betreft zijn dat momenteel twee projecten in Rotterdam: 

de renovatie van het Tinbergengebouw van de Erasmus 

Universiteit en de nieuwbouw van het Franciscusziekenhuis. 

“Deze projecten sluiten perfect aan bij onze strategie 

om te focussen op onderwijs en zorg. Lokaal is dat voor 

Bouwbedrijf Berghege het Osse Fraterspark. Een project 

dichtbij huis, praktisch op onze geboortegrond. De komende 

jaren gaat dat vorm krijgen.” De focus op alle sectoren blijft 

voor Bouwbedrijf Berghege belangrijk. “Die risicospreiding 

zit er van nature in”, zegt Gilbert. “Daarmee kunnen wij 

nagenoeg iedere schommeling opvangen. Stel dat er een 

rem komt op  de ontwikkeling van nieuw vastgoed, dan 

hebben we nog genoeg onderhoudswerk te doen. Dat gaat 

altijd door. Zo kunnen we continuïteit bieden en onze eigen 

mensen aan het werk houden.”

Constant meebewegen

Gedurende het jubileumjaar was er veel aandacht voor 

de rijke geschiedenis van Bouwbedrijf Berghege. Hebben 

Gilbert en Tom daar nog iets van geleerd? Gilbert zegt 

na enig nadenken: “Wat we hebben geleerd is dat het 

bedrijf altijd in beweging is gebleven. De afgelopen 

jaren kwam er veel op ons af. Maar onze voorgangers 

hebben ook het nodige meegemaakt waar zij op hun 

manier op hebben moeten reageren. Wij doen nu 

hetzelfde: je past je aan aan de omstandigheden in 

de maatschappij. Het is een kwestie van constant 

meebewegen met markten en ontwikkelingen.” 

“Echt een kippenvelmoment 
toen we daar met al onze 
collega’s bij elkaar zaten”

Het jubileumjaar zit er inmiddels bijna op. Het 

hoogtepunt is moeilijk kiezen voor Tom en Gilbert. “We 

kijken bovenal terug op een heel mooi jaar”, zegt Tom. “We 

hebben niet alleen de band met onze relaties, maar ook die 

met onze medewerkers verder kunnen uitbouwen. ”Maar 

als ze toch iets moeten noemen: ze organiseerden in mei 

een familiedag voor alle medewerkers en hun gezinnen in 

Ouwehands Dierenpark. “Echt een kippenvelmoment toen 

we daar met al onze collega’s bij elkaar zaten.” Het gevoel 

dat bij beiden overheerst is dat het allemaal gelukt is. “En de 

voldoening dat we naar de medewerkers onze waardering 

over hebben kunnen brengen. Het honderdjarig bestaan 

van Bouwbedrijf Berghege hebben we uiteindelijk aan hen 

te danken.”

Berghege.nl
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